
Z A P I S N I K

21(17) sajed 1бке s.1ed*iee Ofšti^skeg ri.ieća i viieća radaih 
Eajei«iea Skapštiae spštime âa.ia Laka adržame a paaedel.iak 
22.itt»a I97».g*diae 11 Viiećeiei Daaa kttltare.

S.iedttiea peSela » 9 5ав«та i 15 ttiattta.
Sjediiei preds.iedara preds.1ed*ik Skupšti*« »jišti 

*e Žirk« Babić.

Zapisaik radi: ćakerić Aaita - steaerraf

ŽIVKP BAB3Ć

Otraram 21. siediieu SkttFŠti’e ttfštiae i keastatttie da s.1ed- 
aiei pristtstru.ie 95 edberaika.
S.1ed*iei jirisustruiu drugeri peelaaiei,predstaT*iei društ^eae 
pelitićkih erga»isaei.1a ,kae i predstaT iei ras*ih službi. 
Keastatu.iea da .1e siedaiei prisutaa deTeliaa bre.i edberaika 
sa edlttčiTaaie.

Pešte ste d*eT*i red eriieili sa ttateriialea,predlaže* da se 
iarrše isttieae i depaae .

I. Da se skiae s daeraer reda:
1. Priiedleg Odluke e isgrada.1 ifkerišteaia i edržaTaa.1* 

sklealšta sa saštitu i враватаа.1е staa#T*ištTa i *ateri- 
ia1* ih debara.

2. Pri.1edle* Odluke e ebesb.1eđiva*.1u diiela sredstaTa sa 
aaaprerfeaie iaestraaeg turisaa.

II. Priiedle«: sa depaa« daeTaer reda:
1. Priiedleg Odluke e isgradaii ebiekata.
2. Pri.1edleg Odluife e etTarar.1» pestttiika sa isaieatt i dê tt- 

au Urbaiiftićkea »regratta Trada Ba»ia L*ka i e aaćiaa
i  u s le  i * a  isd aT aa ia  lekaeiia de ttSTa.1aa.1a a e T e l ir a a e g

pregraea



•

3*Informaci ia o lokaci.1l za izgradnlu ob.iekta Crvenog krsta. 
4,Pri.1eđlog Odluke o određivanlu nosilaca sredstava za određene 
radove po Privremenom programu radova na obnovi Banla luke 
u 197o.godini.

2 .

Stavl.iam na glasanle izmlene dnev og reda.Kons + atulem da se 
lednoglasno usvalalu.te za đanaSnlu s.1ed icu prihvačen je 
sliledeći

D n e v n i  r e d
l.PRIJEDLOG ODLUKE 0 DODJELI POMOĆI NARODU PERUA POSTRADALOM 

U KATA STROPALNOM ZEMLJOTRESU OD 31.MAJA 1970.G0DINE,

2.IZVJEŠTAJ 0 RADU DRŽAVNIII ORGANA
a) Izvlešta.1 o organizacili i radu opštinskih organa uprave 

Opštine Banla Luka u 1969.gođini i prva ćetiri mjeseca 
197o.godine.

b) Izvješta.1 o radu i problemima eiužbe unutrašnjih poslova 
za 1969.godinu i za prvih 5 mleseci 197o.godine.

c) Izvlešta.1 o radu Op^ti-sko- Fudile za prekršale Banja 
Luka za 1969.eodinu i za prvih 5 mleseci 197o.rodine.

d) Izvleštaj o radu Opštinekog lavnog pravobranilaštva u 
Banja Luci za 1969.gođinu i za prvih pet mle-eci 197o.god.

e) Izvlešta.1 o radu Opštinskog suda u Banja Luci za 1969. 
godinu i za prvih 5 mleseci 197o.>70dine s osvrtom na
rad u 1968 godini i

f) Informacila Opštinskog javnog tužiloštva o radu za 1969. 
godinu i za prvih 5 mleseci 197o.eodine.

3.IZVJEŠTAJ 0 RADU SLUŽBE DRUŠTVENOG KNJIGOVODSTVA -PILIJALE 
BANJA LUKA SA EKSPOZITHRAMA ZA 1969.GODINU.

4. PRIJEDL0G ODLUKE 0 ODREBIVANJU TAJNIH PODATAKA NAR6DNE 
ODBRANE IZ DJELO KRUGA SKUPŠTINE OPŠTINE I NJENIH ORGANA I 
0 MJERAMA I POSTUPKU ZAŠTITE TAKVIH PODATAKAj

5. PRIJEDL0G ODLUKE 0 IZGRADNJI OBJFKATA.
6. PRIJEDL0G ODLUKE 0 OTVARANJU POSTUPKA ZA IZMJENU I DOPUNU 
URBANISTIČKOG PROGRAMA GRADA BANJA LUKA I 0 NAČINU I USLOVIMA
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IZDAVANJA LOKACIJA DO USVAJANJA NOVELIRANOG PROGRAMA.

7.PRIJEDLOZI ZAKLJUČAKA 0 ODOBRENJU STALNIH LOKACIJA ZA IZGRADNJU:
a) tvornica wTradbenikn i nBosna n Ban.1a Luka,
b) tvornice nJadranka " Ban.la Luka
c) Ob.lekta Elekomu^ikaci.la preduzeđa PTT saobraća.ia Ban.la Luka
d) Centralnog laboratori.la Pabrike celuloze i viskoze Bnn.la 

Luka.
e) Servisa za teška vozila.

8.INK)RMACIJA 0 LOKACIJI ZA IZGRADNJU OBJEKATA CRVENOG KRSTA. 
9.PRIJEDLOG ODLUKE 0 ODREĐlVANJU NOSILACA SREDSTAVA ZA ODREUENE 
RADOVE PO PRIVREKENOM PHDGRAMU RADOVA NA OBNOVI BANJA LUKE U 
1970.G0DINI.

10.PRIJEDLOG ZAKLJUČKA 0 POTVRUIVANJU STATUTA FONDA ZA FIZIČKU 
KULTURU.

11•IZVJEŠTAJ ODBORNIČKE KOMISIJE 0 PROBLEMU FINANSIRANJA KULTURNE 
DJELATNOSTI U 1970.GODINI.

Pri.le prelaska na dnevni red ,otvara» pretres po zapisniku ea 
20. redovne s.iednice Skip^tine Op?ti e. Pošto prim.ledbi na zapi- 
snik пеиа, konstatu.lem da se zapisnik sa 2o(IV) za.lednićke s.ied- 
nice od 13*Липа 197o.godine uevnja.

AdA

PRIJFDLOG ODLUKE 0 DODJELI POKOĆI NARODU PERUA POSTRADALOM U 
KATASTROFALNOM ZEMLJOTRESU OD 31.MAJA 1970.G0DINE.

Priiedlog Odluke Sita poeoćnik sekretara Skupštine opštine 
Niegoslnv Milić.

Stavl.ian na glasanie Pri.1''dlosr Odluke.Konstatuieir da se .iednogla- 
sno prihvaća Odluka da se narodu Perua i Vladi Perua dod.ieli 
ровоб u iznosu od 5o.ooo,oo dinara.
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Ađ/ 2

IZVJEŠTAJ 0 RADU DRŽAV?:iH ORGANA :

a) Izv.1ešta.1 o organiznci.1l i rada opštinskih orgnna uprave 
Opštine Banla Luka u 1969.godini i prva 4 и.1евеса 197o.godine.

STUPAR RAJKO - sekretar Skupštine t)pštine 
Uvodno izlaganle (prilaže se zapieniku )

b) Izvleštaj o rađu i problenina Službn unutrašnlih poslova za 
1969.~odinu i za prvih 5 H.leseci 197o. odine

MAHMUT PIJANIG - naželnlk Sekm tari.ln ta unutrašnlih poslova 
Uvodno izlagan.le ( prilaže ee znpisniku )

c) Izv.1eš+a.1 o radu Opštinskog suđi.ie za prekrša.1e Banla Luka 
za 1969.godinu i za prvih 5 ®.1eseci 197o.godine.

MIRKD KAŠLJEVIĆ -Opštinski sudi.ia za prekršaie 
Uvodno izlaganie ( prilaže se zapisniku )

d) Izviešta.1 o rndu Opštinskog i^vnog pravobranilaštva u Bania 
^uci za 1969.godinu i za prvih 5 Hieeeci 197o.rrodine.

SALIH VIŠIC -Opštinski iavni pravobranilac

Uvodno izlagania ( prilaže se zapis iku )
e) Izv.1eš + a.1 o radu Opštinekog suda u Ban.la Luci za 1969.^odinu

I sa prvih 5 nieseci 197o.godinef s osvrtom na rad u 1968.godi- 
ni.

NAIL KPBAŠLIĆ- predsiednik Opštinsko^ ruda 

Postavit 6u tri pitania.
1. Koii su to uzroci koli su uticali na ovskwu situaciiu u kolo.1 

se Sud sada našao ?
2. Što će se poduzeti da se ovo stanie izH.leni ?

3. Kakvi su probleni sm.ieštaia sada?
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Na pi.tan.1e da li sirio *orali do<5i do takvog stanja,ргеиа anali- 
zi svih procesa, u sudu trebalo je ,1oš od l.VI. da radi 19 sudi- 
ja da bi ®ogli svladati redovne poslove .U 1968.gođini u II.polu- 
gođu radilo је рговјебпо 13 sudija, u 1969.godini prosjek је 
bio 16,5 , a u I# polugođištu ove gođine nije ni 16 sudija . 
Sredstva su bila pove6ana,mora se priznati da ,1е Skupština opŠti- 
ne uSinila sve moguće napore,kad bi svak» opština tako ušinila 
to bi bilo mnogo.Pored svih nasto.1an.1a Skupštine opštine ,ob.1ek- 
tivni momenti su bili ko.1i su uticalo na to.( odlazak 8 sudija 
iz suda u druge privredne organizacije, a đošlo ,1e novih 12,
6 sudija iz krivičnog fronta ,1e te ođer otišlo.Svi ko.1i su došli 
to su uglavnom l.ludi ko.ii nisu nikada radili na tom poslu,tro- 
.1ica su bili u sudu.Bolovan.1a su također uticala na poslove,.1er 
dvolica sudija su na bolovan.lu.Neizvršenih predmeta ima 6 %
1) što .1e bilo vraćeno predmeta iz 68.gođine za 25 % i
2) što .1e zakonom donesen Savezni zakon koii ,1e bio izvršnn 

do 31 .III.197o.god.Ja nebih hteo da vaa dal.le zamaram,to su
sve 6in.1enice ko.1e se mogu provjeriti.

Da vidimo imali kakve perspektive.Na osnovu programa za ažurira- 
n.1e predmeta došli smo do zakliucka ,ako bi se povečao bro.1 
sluca.leva i ako ne bi bilo bolovanja, uz dovol.ino naprezanje 
cijelog sudskog aparata, sud bi mo ao do konca 197o.godine da 
bude ažuran.(ostavinske i istražne referate u 1971.god u IV. 
gotovo.Smatra se ažurnim ako kizlz broj izvršenih predmeta 
iznosi koliko ,1e mjesežni priliv.Te mjere ko.ie se ve<5 poduzimaju 
dovest 6e eud u ažurno stanje.Ako u tome uspi.iemo imamo puno 
razloga da izrazimo zadovol.1stvo.Mi smo ove godine radili i 
subotom.Moramo se angaSovati da ee ide na pove<5nni bro.1 đana 
broj pr-'dmeta u jednom danu, da se do kraja godine окопбаји sta- 
ri predmeti,izuzev onih ko.1i se ne iro u okončati.Što se tide 
treSeg pitanja,smještaja,mogu da kažem da se primižemo kraju.
Osam mjeseci sr.o u teško.1 situaciji, da rađimo pod tako jezlvim 
uslovima.Tamo gdje treba da se preselimo ima masu nerješenih 
problema.To је podružje tako zv.^askolina ciglana.Prvenstveno 
tamo је nepristupačno ,kasni se s putem,problem nezagrijavanja, 
opaenost od požara.Trebalo bi vidjeti ako је moguče da se ispita 
da li bi Fe moglo uvesti centralno grijanje.Također bi trebalo 
razmišljati o zgradi za pravosudne organe,jer mi stojimo pred 
daljnjim razvijanjem i našeg društva.
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f) Infor*aci.1a Opštinekog Invnog tužilaštva o radu za 
1969.gođinu i zn prvih 5 *.ieseci 197o.eodine.

VITO?.rIR GNJATIC- OpStineki javni tužilac 
Uvodno 1г1ар:ап.1е ( prilaže ве zapisniku )

SVETO tOR tIEVTĆ -pred8.1ednik Sav.leta za organizacione i pravne
poslove.

Sav.let za organizaciono pravne poslove 19.VI.o.g. raz*ptrao .1e 
izv.1ešta.1 druga eelcretara,izv1ešta.1 Službe unutrsšn.lih poslova. 
izv.leštai °pštinskog sudi.le za prekrša.1etizv.1eštaj Opštinskoe: 
javnog pravobranilaštva,izvješta.1 Opštinekog suda i infor*aci.1u 
Opštinskog javnog tužilaštn .Iako su ti izv.1ešta.1i po obi*u i 
eadrža.lu veliki t*i s*o šitav *ateri.1al sagledali sli.ledeće 
utvrdili s
- da su izv.1eštn.1i poćev od Or?ana uprave pokazali kuđikaao 

bol.1l eadržaj nego prošle godinetda .1e obuhvaćeno *noet> pro- 
ble*a i postavl.leno određenih zadataka,tako da .1e oc.1en.1eno 
kao sasvi* pozitivno.
Čuli ste izlaean.ledruga Rajka t *i podržavaao to izlagan.le. 
S*atr^*o da u buđuće taj izv.1ešta.1 o radu ne bi trebao Sekre- 
tar Skupštine opštine da iznosi nego da posebno organi uprave 
podnose posebne izvieštaje.Konstatovali ero i oc.lene dosadaš- 

njeg rada i pođvlaći*o zakl.lućke i zadatke ko.lih taa oko Зо tak 
na kra.lu izv.1ešta.1a.Ja bih podvukao 27 padataka.
Skupština opštine trebala bi organizovati diskueilu o *etodi i 
radu o unapređenju rada *ed.1usobni* ođnosi*a.J^dno* ri.ieći 
predlaže* da se izv.1ešta.1 druva Sekretara usvoii.
Mi s*o na istoj slednici razeatrali i izv.leštaj .lavnog pravo- 
branilaštva.Culi ste druga Višića i oc.lenili s*o da*52M8o$§jl 
i predlaženo Skupštini da ga usvo.1l.
^aroćito s*o posvetlli pažn.1u Opštinsvo* eudu i konststovali 
kako .1e već drug Kobašlić kazao t pod teškin uslovina posti- 
gao znaćn.1^e rezultate.Konstn o,rali s*o da su ti napori teški 
i da eudiie i preds.lednik suda zaslužulu .1edno priznan.le i 
predlaženo Skupštini opštine da usvo.1l ova.1 izv.1ešta.1.
Mi podržavn*o ide.lu da bi *ožda u dal.1n.1o.1 izgrađn.li trebalo 
raz*otriti izgrndn.lu .1edne pravoeudne zgrade, gd.1e bi se *o le
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SM.iestiti sve pravosodne službe,ier gđie паша dobrih uslova za 
rad , teSko ie tražiti bolie rezultate rada.Također ргерогибашо 
da šžan&fita88š&sa,i*š4l-1e pruža financiisku рошоб sudu.naro- 
6ito danae, ako znaao da su gradani tražili tolike zahtieve u 
odnosu na rad opStinskos auda u radu obnove Bania luke,gdie se 
da.1u podatci i pozivi za određene stranke ,ier su veliki radovi 
u izdovaniu raznih dokunenata ,ovieraftako da ematraao da bi 
trebalo ројабаti ovu službu.Inforeaciiu iavnog pravobranilaštva 
također s*o ocienili kao pozitivnu, s preporuko* ,akeilk* organi 
gonienia »ukoliko pri*iete tendenciiu pove5an.1a kriminala, da 
prieiene naioštriie *iere и suzbiianiu iatog.
Također bi trebalo da ве uspostavi saradnia iz*ed.1u interesnih 
kolektiva i kontrole gonienja, a svakako ,čuli s*o u izloganiu 
druga Pianida iz Unutrašni poslova đa se redi u pogleđu pravil- 
nog rađa.Saviet za organizaciono prave poslove predlaže da se 
usvoie svi nabroieni izvieštaii.
SLOBODAN TX)RTtLC - predsiednik konisiie za društveni nadzor

Ko*isiia za društveni nadzor srela se s proble*i*a ko.ii su danas 
na dnevno* rpdu.U prvo.i ta6ki i*ala .ie prilike da se upozna s 
razni* izvieštaii*a.I*ali s*o nekaksrveđiialopp i direktne kontak- 
te s liudi»a iz niihovih .obl sti, da bi što bolie zadrli и n.1iho- 
vu probleeatiku, da bi što bolie »ogli ponoći u pobolišaniu 
rada.Što se tide izvieštaia organa uprave ,*išlienie ie nepodie- 
lieno.Mišlienie ie da ,1e rad organa uprave bio u svi* slučaieviea 
zadovol.1avaiU(5ifier ie bilo »nogo poslova ko.1e ,1e trebalo obavlia- 
ti van redovnog vreeena bez naknade.Proble»i ko.1l su nastali 
nakon te katahiz*e posebno su se odrazili na poslovi*a građevin- 
ske dielatnosti tgđ.1e i*a *nogo proble*a divl.1an.1a.Si urno ie da 
ni organ uprave ni.1e u *opu<5nosti da ri.ieši ta pitania i da .1e 
nužno angažovanie svih faktora,Jer ne *ože struSna kontrola da
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pokri.le ovakav opseg radova.Daje ве podrška ovo* izv.1eSta.1u, 
Prihvata se što ,ie drug °ekretar kazao, gdje se naglašava rad 
organa uprave.Dobro .1e iz io drug sekretar , da su se pojedi- 

. ne stari.ieSine odelenia previSe pozabnvili konkretni* probleei- 
■a, a ispustili su iz vida da su oni organizatori i direktno 
odgovorni za rad svo.Hh organa.U prvo.1 tački ,stav oc.lene 
RepubliSke inspekci.le, poaebno kad se uporedi s rado* iz ran.lih 
godina,izv.iešta.1 se podržava od strane ko*isi.1e druStvenog 
nadzora.Dobro Л« što .1e naglašeno , da se insistir^ na ЛабапЛи 
kadrovske politike ,kao i ,1абап.1и discipline.U pogledu drugih 
izv.leštaja ,ko*isi.1a i*a svoje stavove.Da se neke stvari жепЈа- 
Ли i da se osječa progres u radu.I kod Opštinskog suda i kod 
Sudi.le za prekršaje os.leča se sporost u radu, da nisu u stan.1u 
da izvrše svoje pravo.Kod Opštinskog suda iz radnih sporova 
konstatovana Ле sporoet.Okolnosti ko.1e su zadesile ovu institu- 
ciju i s*.1eštajni proble*i su veliko opravdan.1e,.1er i u sa*o* 
izv.leštaju sto.1l da su drugovi redili i suboto* i zalagali se.
Mi mora»o konetatovati da ,1e ipak sporost da se evake godine 
iz tih od*fcen.1a prenose ner.lešeni predneti.Treba stvoriti uslo- 
ve da se brže r.1ešava.1u predmeti.Neophodno .1e povečati bro.1 
službinlza rezloga što ,1e drug Nail iznioTo što su drugovi prešli 
na rad 6 todnevne radne nedel.le to ,1e pohvalno,kao i što su 
stavili sebi u zadatak da ве okonča.lu svi stari pređ*eti ko.1i 
se *ocm ri.lešiti do kra.la godine.Potrebno .1e da se što brže rle- 
šava pitan.1e sta*benog prostora.U clelini *ože se oc.leniti 
nlihov izvleštaj kao pozitivan.Knđ sudile za prekršale također 
,1e pri*.1ečena sporost u r.1ešavan.1u pred»eta,.1er se prenosi 
25oo nerilešenih pr^đ»eta i io doprinosi nefunkcionalnosti,jer 
ne»a svrhe koju treba da odigra u društvu( ističe sluča.1 pla ca- 
n.ia kazne za neđozvol.1 enu vožnlu i kako ti pred*eti čeka.lu po 
nekoliko *.1eseci i da i*a sluča.leva da ta.1 isti prekršitel.1 
nap-avi .1oš tri prekrša.1a,da tek aakon nekoliko vre»ena bude
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pozvan zn prvi prekrSa.1 , te da takav паб1п ni*alo ne djelule 
nn prekršitel.ie) Predeeti su se nagomilali, aud .1e i*ao intezi- 
van prilaz to.1 »ateri.li ,ali se ,1oš uvi.iek nalazi *nogo pred*eta 
ner.1ešenih,Tad proble* ,1e što inspekci.ieke službe nieu efikaene 
u evo* radu Drugo pi4anje da su *ateri.1ali ko.1i se predošava- 
jU dosta nepodpuni i nieu u *ogu6nosti pr d*ete likvidira.1u, 
Ko*si.1a da.1e podršku i Sekret^ri.latu za unutrašn.le poelove,K#*isi- 

.1a predlaže.da ee nađe načlna da se о.1аба kvalifikaciona struktura, 
da se raz*otri pitan.1e sudi.la koordinatora.Svi eu prezauzeti 
8vo.1i* proble*o da bi *ogli pozabaviti ee drugi** ш

Ko*isi.1a traži da se đa.1u upoređenla s drugi* opštinaaa, pa đa 
se prihvati predlog bro.1a pove5an.1a sudi.la za prekrša.1e,Ko*isi.1a 
etrušnog nadzora da.1e podršku u c.lelini svi* službaea.Na k^aju 
stav .1e koieisi.le da se svi izvješ a.1i prihvataJu.Da se više odi 
računa o zaštiti zakonitosti, da se više poveča interni kontakt 
i usklađlvan.1e noreativnih akata ,gd.1e sesporost posebno ов.1еба 
iz oblasti nrosv.lete i kulture.

ŽIVKO BABIĆ

predlaže* pauzu od 15 ainuta.Moli* prisutne da se pis*eno ,1ave 
za diskusi.lu i da naznaće o бе*и бе diskutovati.

D i s k u s i . l a  :

ANUŠIĆ JOSIP

( 0 lzv.leštaju org^ na uprave )
Ja s*atra* da ,1e ovaj izv.1ešta.1 cjelovito pokazao stanle u toku 
proteklog perioda i po *o* *išl.1en.1u trebali bi biti zadovol.1ni 
s stan.le* kakvo Jest.Sigurno .1e da .1e bilo propusta, ali ti рго- 
pusti su nastali ob^iro* na okolnosti ko.1e su to uvietovale 1 
■ora*o biti zddovol.ini ovakvi* stanje*.
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Što 8б ti5e rada ,na*a .1e najbol.la slika onoliki bro.1 stranaka 
ko.1e dolaze i traže razna ргата i uvjete i da ova.1 posao i da 
ovi poslovi koje su naSi organi abavili zaslužu.lu određenu 
pohvalu i priznan.1e.Trebalo bi da organi uprave raz*otre ®ogu- 
ćnost ргепова nekih etvari na *.1esne uredetkao što su razna 
uv.1eren.1a i t.d. da bi olakšali posao organi*a u Opstini, a 
ti*e bi po*ogli i etranka*a tko.1e dolaze iz udal.lenih krajeva 
u grad da bi dobile potvrdu tko.1u ne *ogu isti dan dobiti ,veđ 
za n.1u eoraju dolaziti i po dva puta.Stoga predlaže* đa se 
po.ledini poslovi prenesu na M.iesne urede.
^adalie hoću da ietakne* da iaa kod nas ureda ko.11 su obeleženi
sa 7 i da se u nii*a radi.Osi* to a ne*a*o prostoriie za održa-
vanie saetanakatzborove bira5a t sve to drži*o pod vedri*
nebo»#pod lipo* ili trešn.1o*,Molio bih ovaj skup t da se ofor*i
jedna ko*isi.1a ko.ia će izići na lice *.1esta da ispita 5in.1eni6-
no stanie .U izv.leštaiu s»o vid.leli da i*a*o sa»o iednog inspek-
tora prihoda.Molio bih da taj što češće izađe na terenfjer
i*a*o slučaieva da poiedina lica pokušavaju da steknu ogroene
prihode a da društvenoi zaiednici nedaiu porez.I*a lo - 12
traktora ko.1e ne vuku plugove.Dosad snto oslobađali traktoriste
ier vrše usluge drugia lici*ateada su uzeli prikolice i ne

•

daiu nikakav porez.Dužnost ie svih nas da se ne đozvoli ovak©v 
radtier ti liuđi neaaiu dozvolu niti su registrovani#ostvaru.1u 
zaradu a upropaščava.1u puteve.Želi* đa napoaene* iednu stvar,

Vza ko.1u »isli* da .1e važna, a to ie da službeniei Centra za 
eociialni rad ne io?a da dobiiu vozilo kad treba da dođu na 
teren.već treba da se voze autobuso*, a radi se o hitni* postup- 
ci*a#gd.1e treba da se ri.leši pitanie sociialnih probleea .S*a tra* 
da bi trebalo obezbieđiti da oni i*a.1u svoia vlastita kola ea 
ko.1i*a bi *ogli izaći na teren.Predlaže* da se zahvali*o i 
oda*o priznan.ie na rađu organa uprave, da sve ono što se
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pređlaže ds nssto.liao za.1edni5kim snagaea i eredetviMa odklonimo, 
da iduči izv.1eStn.1 bude .1oš bol.li.

ZEC RADE

Ja аав također htio da kažen u vezi izv.1eštn.1a orgsna upr^ve.

Jako ,1e li.lepo 5uti izv.1ešta1 ,ko.ii ova Skupština danas treba da 
usvo.li.Naši organi su dali sve od sebe da bi Mogli savladati 
posao ko.1i ,1e sta.lao pred n.1i*a.SMatra* da bi trebalo te 1.1 ude 
tehniški opreMiti da bi Mogli sa»lidati poslove ko.ii sto.le pred 
n.iima.Gledaiući na n.lihov rad Misli* da treba odatl iedno veliko 
priznanie.Lićni đohotci kod tih liudi su skroMni (m IsIIm na 
Sekretari.1nt za unutrašnie poslove ) i SMatr^H da bi trebalo da • 
se dade neko povećanie.Što se tiće izv.1ešta.1a sudiie ža prekrša- 
.1et5inienica ie da мчп.1ка službenika,proble*i postaiu kod slu- 
šajeva za prekršaie što se ne uziMs u obzir da bi trebalo da 
jedno lice bude odgovorno.
FAIL IVICA

Misli* da bi ova.1 izvieštai trebalo konpletirati s zakliućcina 
ко.1е ie drug sekretar iznio u uvodno izlaganiu f po pitaniu naćina 
rada organa uprave, tako da u narednon periodu bude i vrenena i 
MOgućnosti da razćiščavano o svin probleMina i služ aMs.Osvrnut 
<5u se na izviešta.1 fkoii e*atrs* da .1е kvalitetni.H nego prošle 
gođinetali ne *ogu da ne spo*e-.e* na nešto što bi trebalo da se 
donese iedan zakl.iućak, da ne bude pr’opusta i za narednu ^odinu. 
Zakliućak dovodi na tašku 4 i 5 i znkl.iućsk tačke 7. Tu .1e гебепо 
da бе to biti kad budu odkloniene posliedice ze*l.1otresa.Gd.1e <5e 
se ti zakl.1u5ci realizovati.ia bi dodao,:" dok instru*enti tra.lu 
a *ože i posliie instru*ens ta" , ier .1e potrebno da se vidi kada 
<5e se *oći ti zakliučci realizovati, da bi trebalo biti konkretno 
da se kaže ,do konca ove ili iduće godine.
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Što se ti5e siste*atizaci.1e mdnih *.1estafiako sa* glasao 
za tu siste*atizaci.1u, u izv.1ešta.1u se n<=vodi da je od poveša- 
nog bro.1a 1о5 92 radnika nisu postavl.iena.Ako polazi*o od toga 
da 92 nisu popunlena znadi da bi trebalo vidleti *ogućnost 
da se ta pipa zatvori.Ni.ie iskl.1uxivo popun.1avan1e u 4 službe 
s visoko* spre*o*( ^nspekcilska služba ,privreda tfinansi.1e, 
ko*unnli.1e)To su ead šetiri slučbe kole bi trebale da se popune 
s odgovara.iuci* kadrovi*at.1er popuniti sa*o radi bro.1a onda 
od toga ne*a ništa.Rade sredstva što s*o izglasali onu eilijar- 
du dinara da idu na rašun ovog bro.1a l.1uditda i* se dade pove- 
5ani lični dohotci , da se ne bi rasipala strušna radna snaga. 
činlenica 1e, da strušni kadrovi napušta.lu ovu opštinu.Zbog 
toga predlaže* da ovo*( na strani 8 ili 7 гебепо 1е da бе se 
to pregleđati.Tu bi ,1a fiksirao roko* da službe iziđu i ispi- 
taju ko.1a su radna *.1esta potrebna.Nadal.1e bi rekao(na lo str.) 
zakllušak pod tačko* 3. da se etrarno ispita i izide s konkret- 
ni» predlogo* što se »ože od ovog realizovati,1er po »o* shva- 
tan.1u,ako bi i*ali lednu koepletnu službu za koeunalno i sta*- 
beno r.1ešen.1e i na čelu sta.1ao čov.1ek ko.1i bi aogao da vodi 
te dve službe bilo bi i te kako rlešenla za nas.Ovdle ,što ве 
tiče Mlesnih uređa9ikko su izglasani a nisu popunleni ,.1а bih 
■olio da se to ostavi, dok se ne vidi etvarna potreba i oprav- 
danost, i dok se ne vidi ko.1i <$e čovlek doči na to *.1esto.
Da se preispita da li ,1e stva^no potrebno ili ne*Izv.1ešta.1 u 
podpunosti podržava* i trebao bi uči kao zakllučak uvodno 
izlaganle druga Ralka.
Pitanle saobraćalnica.Ja s»atra* da ,1e za nas interesantno 
pitanle bezblednosti saobraćala i da saslužule pažnlu.U izvle- 
štalu .1e u par ri.ieči 0 to*e rečeno.Mi *ora*o odati priznanle 
drugovi*a ko.ii rade u saobrača.1ufali tu stole stvari kole oni 
ne *ogu rilešiti osi* ove Skupštine fri.1ešit pitanle ulica



13 .

Ivann Daviđa i poetaviti eeetu Delibaškog sela ,to .1e Jedna 
od na.ltežih saobpa6a.1nica.Još bi napo*enuo ulici Vlade Vit.luka 
i druge.Trebalo bi da č’rugovi iz saobrada.la stnnu pred se*afo- 
re đn regulišu pitan.le se*afora,.1er ulaz na se*aforu ni.1e 
1ednak,treba regulisnti seeafore , da slobodan ulaz bude 
duži n jedne strane na ulazu druge strane.

DOLIĆ ILIJAZ
Iz izvleštala koje s*o 5uli vidieo da *asu pitan.1a ko.1e su

i rad
r.1ešavale ove službe dq su vezane za neposredan život privrede 
i građana kako preduzeča i evih drugih instituci.1a,zbog toga 
bi posebno podržao eve zaht.leve ko.1i iiu za ti* dn se organi 
uprave о.1абаЛи da budu na nivou da *ogu kvalitetno rješavati 
sve proble*e,ier su se toliko nakupili da rve 5ešče zapin.1e*o 
ako nls*o obezbjedili službe,po5ev od i*ovinsko pravne pa 
nadal.1e.onda 6e ee i dal.le nago*ilavati predeeti.Osvrnut 6u se 
na rad ko*unalnih poelova.U *ateri1alu se vidi koliki su 
zađatci i velika odgovornost stavlleni pred ts.1 sekretari.lat.
Za izgrađn.lu ko*unalnih ob.1ekata treba da se ulažu velika
sredetva i veliko ,1e pitan.1e da li 6e ova služba и ovakvo*«
sastavu biti u stan.1u da to sve završi.Sad i*a*o *i tehni5ki 
nadzor nad evi' objekti*a.S*atra* da bi trebalo što više 
■trušnog kadra( inženlera ) ,.1er bi trebalo da se osnuje stu- 
di.1ska grupa ,ko.1a bi trebala davati odgovore na krupna pitanla 
raz*n tra .1u6i sve ove probleee dok dođe*o do rekonstrukci.le 
ulica.Kad dode*o na ulice vidieo da nisu rješene *no те stvari . 
Pitan.le koordinaci.1e ko*unalnih preduzeđa ,trebalo bi da se 
odvi.la preko sekreta^i.lata za ko*unalne poslove.Dos^đ s*o svaki 
za sebe pokušali izraditi progra* , a da s*o za.1edni5ki radili 
bilo bi drugači.le.Mogli s*o se pojaviti i na Skupštini op^ti- 
ne da oni sto.le iza tih progra*a koeunalne d.lelatnosti i rad 
5isto<5e fvodovoda i kanalizacile.Iz ovog sektora trebalo bi
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▼oditi politiku realizaci.le ko*unalnog progra*a nr eelu.S*a& 
traa t da bi trebalo da se r.leževa.lu *noge stvari, sto bi te 
alušbe bile zaista еЈабапе, da se zna tko <Se raditi te svako- 
dnevne proble*e, a tko đe voditi koaunalnu politiku.^ezano 
za ovaj proble*,*ieli* da i*a*o Odluku o saobra<5a.1u a đa bi 
ae 1об dalo regulieati.Pored toga s*atra* da bi trebali drugo- 
vi iz saobraćaja da nasto.le što više pješaka prebaciti na 
trotoare, da se nasto.li izgradnja trotoara, da bi se što 
pil.1e uklonilo pješake i da bi bilo vrije*e posaoći i građaniea 
i sekretari.latu za saobraćaj.
Želio blh .1oš nešto da kaže*vpošto govori*o o dallnje* usavr- 
šavan.1u naše saradnje, đa se nađe našina.da se nađe vreeena 
za dogovore da se ođredi dan kada se *o*e dodi do druga pred- 
s.lednika, da se dobi.le podrška fako treba neku stvar brže rje- 
šavati.U sadašn.1o.1 situaciji bilo .1e teško do<5i do predsjed- 
nika što ,1e takva eituacija i on је *nogo angažovan.U buđuće 
da se nade naćinp za dogovor ,jer pojedina pitanja *i sa*i 
ne *ože*o riješiti

ZENIĆ DOBRIVDJE
Naša opština epađa *ed.1u prve u republici i po velišini i po 
bro.lu stanovništva .Ukidanje* opština sva služba ,1e preneeena 
u grad.tako da l.ludi aoraju iz udaljenih podruć.la da putu.iu 
da bi dobili .1ednu na.1obišni.1u potvrdu.Zar to ni.1e *oglo da 
se dru'aši.ie sređi.Kad stranka đode u opštinu onđa ne *ože isti 
dan da dobi.le tu potvrdu,uv.1eren.1e, ved ,1o.1 se kaže da dođe za 
7 dana, в ta stranka *ora ponovno da putu.le iz uđalienog podru 
6.1a.Zašto se ne bi *oglo u *.1esni* urediea izdavnti uv.1eren.1a 
i ti*e bi ве stranka»a poaoglo da se ne izlažu veliki* troškovi 
»a a i olakšao posao u opštini.Mi i*a*o ovđje obazrivosti pre*a
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oni*a iz drugih opština#od*ah ih odpre*l.1u.1e*o, a ovd.le 
kad stranka dode iz пабв opštine treba da ponovno dolazi 
i da se izlaXe tro5kovi»a .Predlaže* da ee obezb.ledi ovd.le 
u ».les^ni* urediea da se izđa.lu potvrde,uv.1eren.1a.Kože da 
se podpiše elužbenik ko.1l radi po to» poslu,zašto ,1e potreb- 
no da to pođpisu.le naželnik i onda da se dade u *.1esni ured.
U vezi izv.1ešta.1a sudi.le za prekrša.le, tamo .1e гебепо da 
treba povečati bro.1 za 1 eudi.lu, ali ni.1e ođrerteno гебепо 
za ko.1eg sudi.1u,1er zna* da svaki sudi.la i»a određenu 
oblast koju r.1ešava,Ni.1e tu razgranišeno ko.1e poslove vodi 
ko.1i sudi.1a.Mi 8»o i*ali jednu grupu sileđi.1a ,ko.1i su se 
ponašali kao da 1* nltko ne *ože ništa.Pa kad .1e sudi.la 
preduzeo *.1ere,onda se to r.1ešilo.Ko.1a .1e korist podn.leti 
pri.iavu ako ona zaStari.N«, k~a.1u bi za»olio Skupštinu opštine 
da ovi drugovi iz uprave r.1eš* pitanjje status zadružnih 
do*ova.
LAZAR MALEŠEVIĆ

U vezi popunjavan.la službi.S*atra* da bi trebalo popuniti 
ko*unalnd službe i to sa kadroviea ko.li su eposobni da rade.
U Skupštini oprtine tu 1e takva navala naroda da .1e ne*ogude 
raditi.Službenici su zbi.leni u soba*a a uđe po- lo tero l.luđi 
i ne*oguxe ,1e tako raditi.Tu službu bi trebalo pripo.Hti i 
s*.iestiti pri Urbanističko* zavodu ,gd.1e i*a više prostora, 
naročito za d.1el.1en.1e građevinskih dozvola i pri.1avl.1 ivan.lu 
киба ko.1e su srušene.Traži se da »orano inati 3 gruntovna 
lista.Za§to to ni.1e regulisano da treba sa*o 1 gruntovni 
lzvod.trebalo bi po.lednostavniti.Pošto s»o kazali da se 
»ože dokazsti pravo vlasništva i kupoproda.lnim u<n5voro*,da 
se građani rasterete.Po tri dana sradule se »ateri.lal i ,1oš ni 
šta ni.le sređeno.Bro.1 divl.Hh gradn.la se po.1nvl.1u.1e sve
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▼iše, a ko*isi.1a ne*a,l.1udi su poČeli sa*i da grade.Opet se 
troši šllunak iz Vrbanle iako 1e bilo govora da ni.1e kvalitetan 
i đa ne ralla za ovo podruš.le obziro* na seiz*išnost tla.
Što se tiše besplatne doku*entaci.1e *ogu da kaše* da ona ni.1e 
beeplatna kako .1e bilo govora.Jedna žena 1e kazala da ie platila 
35»ooo Urbanietiško* i tehnišaru 2o.ooo, to znaći nije bespl^tno 
kako 1е to na Skupštini bilo гебепо.
^rebale bi i Mlesne za.lednice za nađu sa*e sebe da po»ognu slu- 
žbi Skupštine opotine.Što se tiše gruntovnih izvadaka f»ože da 
izdalu i Mleene zalednice kada se dostave spiskovi.

STUPAR RAJKO

Slažer se sa dati* sugestila ko.1e se odnose na izvlešta.1 .Što se 
ti5e Mleeenih zaleđnica ,nasto.1i*o da preneseeo što više posla 
na *.1евепе zalednice , da lh približi*o narodu.Što se ti5e ors-a- 
nizacile, do kra.la godine pripreeit бе»о poseban »aterilal ,ko.1i 
бе se odnositi na usklađivanle rada elužbi,ko1i će biti poseban 
predaet raz*atran.1a,nakon što budemo izučili sve priledloge 
koli su spomenuti u izvleštalu.Što se ti5e popune strušni* 
kadro* ,na to*e intezivnile r-di*o ali i*a*o poteškoća,iuix»i±±*
B popuni sekretarilpta za ko»unalne poslove *0rat 6e*o vidleti

da li 1e dovollan bro.1 postolečih službenika za obavllanle ovih 
poslova.Kad s*o osnivali M.lesee urede na podru^lu grada,računali 
s*o da gradevinski tehniSari ko.1e smo pri*ili siste*atizaci.1o* 
u *.1esne urede , da se oni bave proble«i»a iz ko*unalne oblasti 
i da pomažu Sekretarilntu za ko*unalne poslove.Sugestile ko.1e 
su date u diskunilu u skladu su s predloženi* zakllućciea 1 *.1ега- 
»a ko.1e su dnte u izvleštalu.
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Pored drugova ko.il su prvi govorili podržavam izvieStaj u 
cielini i izražavam podršku tih orgaaa i drugova ko^i eu 
imali rrim.1edbe.Pail oko problema reorganizaci.ie.-^ilo bi dobro 
da ne odre^uiemo neki rok , ve«5 da ove organe ко.1е imamo orga- 
nizlramo, da ih oiašamo , d a se izvušemo za .narednu zimu, da 
kroz to gledarro našm organtzaciiu. Ono što ie zemliotree name- 
tnuo uSinili smo C Sek.za za informaciie u mediuvremenu ,1e 
izgubio strušne kadrove, i kod Suda .ie bilo odlazaka ,kao i 
kod drugih službi ) ali sada ie situaciia drugašiia i trebalo 
bi popuniavati ta upražniena miesta.Pitan.1e opštinsko* sudiie 
za prekršaie i priiedloga da ude u sastav uprave.Da se mi ne 
uvaliuiemo u nove organizacione zahvate tmi ne možemo sada 
kad ie obim poslova ogroman da vodimo razgovore o spaianiu 
Sekretariiata za poslove skupštlne i urbanietiške službe, 
sada kad urbanistiški zvod ima pred sobom ogromne zadatke 
i poelove , dn mi sada nemedemo i brigu oko reorganizaciie. 
Izgubit demo vremena ako bi te liude zvali na konsult«ci.1e. 
Sekretariiat‘ za skupštinske poplov^ đobro г^^.Та^ naš sekreta- 
riiat za skupštineske poelovp ie ta.1 koii riešava veliki dio 
akata f<5iii su oravi nosioci drugi sekretariiati.
Ja mislim da bi bilo dobro da to sašekaf.1er emo u situaciii 
kad moramo velike poslove izvršiti. Oko snobrađaia to ie dobro. 
Teško ie čuti te podatke ko.ii su izn.ieti (toliki bro.i mrtvih )f 
pored svlh efikasnih miera.Drugovi iz Sekretariiata za unutraš- 
n.1e poslove treba da ulože dođatne napore.Ja bi naiveći broi 
saobraćainih milicionera st^vio na tim di.lelovima ceste,.1er 
to бе ga upozoriti da pazi kako ae ponaša, te da se primiene 
što rigorozniie miere.Pošto smo dobili veliki bro.1 omladine 
ko.ii ovdie rade ftrebalo bi ođsađa da uširimo neke raciie gd.1e 
oni idu da rade ( ul. M.Tita ,Kozarska i druge )* da saobraćsinf 
miliciia izvrši raciiu i da kontroliše te puteve.
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Već imamo 15 2rtavB.Poeli.1e zeml.lotresa srro bili pažl.1ivit 
a sada imrno evalci dan po kolu žrtvu.Mi ostali elabo to 
pratino.što se tiče semnfora treba ee priđržavati što 1e 
rekao drug Failtnema prelaza iz žutog u seleno eviletlo v 
u situacili si Seeto putn da neznnS da li da krenež.Potrebno 
1e da đrugovi iz SUP-a na tim s;lovnim prelazima vode гчбцпа
0 obezbeđenlu lavnog reda i mlerarn saobradala vtu вога 
vlast da bude.Koli>o to bude koštalo da to ovn Skupština 
obezbleđi sredstva i da nam SUP garantule podpunu bezblednost. 
Ova Skupština 1e dužna da to plntivali garancilu za bezbjednost 
saobraćnla вога* biti SUP i nlegovi organi.

• Što se tiše komunalnog sektor> o kolemu Je govorio rug 
^obrivol i Lazar nadležnost 1е pred službon sekretarilata 
za komunalne poslove.Bilo bi dobro do ге drug sekretar Stupar 
Balko i đrugovi iz radnih zalednica o tome đogovore u vezi 
lašanla tom sektora.
Ki smo sađn u takvo.1 situacili da ošekulemo da nam se rileši 
pitanle sredstava i nalveđi đio ooslova ide nam na to.Gl^vni 
zadatak Ле ionk ukupna sredstvs s o.1in»a đemo raepolng«ti.
Mi se nađamo da Лв te.1 posao pri kralu i da бе oko ?6.VI. 
iznadl se sistemske mlere na slednici SIV-а a potom da бе 
izači na Skupštinu Po.VII. i onda бе to naše angnžovanle
1 earadnla biti vešn sa odbornicima.
Za opremu komunalnih preduzeda neSto Ле ušin.leno (oko zimske 
zaštite grada) Mi bi trebeli s đrutfovima iz ovog preduzeđa 
da rleSimo.Mnogi oduetalu od svolih prnva i ne đolaze u 
opštinu v1«r zna.iu đa Ле ovdle v̂ lika gužva.



19 .

ČURČIJA RANKP

Dopovoreno je da ве plnti izrada elnbop*ta u urbanizirnno« podru- 
?iu i putevJza II i III reda # a za osrromno podru^.le da se ne 
traži pladan.le za elaborate.
LAZAR ?/ALEŠE7IG
U O 'luci piSe ava urbaniatiSka dokumentaci.la beaplatna.

Slift? TAPIĆ

Ki kao sav.l̂ t smo 2°dovoljni nllhoviBi rndou #ippk bi rek'-o neko- 
liko ri.1e5l.Nn elednici env.1 ta p о raepravlleli o tome kako po 
nekoliko looo prlčhva prelazi iz epdine u podir.u.lo % zaatari.leva. 
Ako neko napravi neki prekrSa.1 i r.leši se nakon nekoliko *.1eneci# 
n^*a niknkvor efekta.Sav.1' t ee aktlvno unio u 5i1av proble* slu5a.1a 
i pr«*dlaže zakl.1u5ke.
Pri.le avega na lini.1l кчко e»an.1iti bro.1 predueta a kako pratiti 
politiku kaSn.1avan.1a.Na saetnnku ko»ieiie za društveni razvo.1 # 
razmatrani eu razni elu5a.1evi#vid.1eli вко da iwa gradana vlnenika 
Ugoetitel.lekih radn.1l #ko.1i dolnze po nekoliko puta za prekrša.le, 
ko.1i ne bi trebali da drše ugoeti^el.leke radn.le (obzlrom d« ieti 
drše devo.1ke ko.1e zabavlialu goete ) ako ee doda.lu ti dokumentl 
a predmeti au ee ponavl.1a.1u »treba^o bi tiw lludlma oduzetl dozvolu 
za držan.le tnkve rndn.le.^ad bi ee ve5i bro.1 platio kaSn.1avan.1a 
unutar orgnnizaci.1e# da ee rukovodioci oelobode перо^г^пИг sudjelo 
▼an.1a# da važnl.11 i ozbilni.H pred*eti brže đodu na red.
Iea sluSajeva gd.1e za sitne prekršaje da.1e ee eudi.1l um.lesto da ве 
koriBte mandatne kazne( ako nema pera pri eebi onda ide kod eudi.le) 
I*a pri*.1edbi na inspektore da irogu daleko bol.1e pripreeiti pred— 
nete za sudi.le ( da se drugovi inspektori više poznbave pred*eti*a 
ko.1e dn.1u sudi.1a*a).
3.Kieliw de ,1e veliki bro.1 tužbi ko.1e idu kod eudije к-зо što eu 

evnše u ku5a*a i t.d. ko.1e bi ee *ogle rllešiti drugi na5in.



to bi *oglo da r.lešava Kirovno vi.lede po K.1esnim za.1ednir-me, 
da pokuša.lu da izmire te gradane i da na ta.1 naši smanje bro.1 
premdet- kod sudija, da se ne gomilaju predmeti#
4.Da su sudile za prekršaje ograničeni u ma teri.ialnim predmetima. 
(alco po Zakonu o prekršaju ekome za$a(kne kaznn lo - 15 dan^ 
zatvora onda to ide na n.lihov trošak ,oni ga izdrŽava.lu i dove- 
deni su u nezgodan položaj kod određivanja kazni.Iz udallenih 
■jeeta gradani ne dolaze kao sv.ledoci i to ima prnvi poteškoče 
kod rješavanja poetupka, jer ne mogu platiti svjedoku dnevnice.

1. Unutarnja organizacija.
2. Da ee zamoli Skup-tina opštine da isnita stanje i po broju *a- 

terijalnih sredstava (pladanje dnevnica ,које izđvajaju knđrovi)
3. Da se više koriste mandatne kazne.

ŽIVKO BABIC .

Nakon ove diskusije misliir da možemo donieti slijedeće 
Z A K L J U Č K E :

l.Skupština opštine usvaja:
- Izvještn.1 o organizaciji i radu opštinskih organa uprave 
Op-tine Ban.ialuka ц 1969.godini i prva čet’’ri mjeseca 197o. 
gođine,

"Izvješt^j o radu i problemima Službe unutrašnjih poslova za 
1969.godinu i za prvih 5 mjeseci 197o.godine.

-Izvještaj o radu Opštinskog sudije za prekršaje Banjnluka za 
1969.godinu i za prvih 5 mjeseci 197o.godine.

- Izvještaj o radu Opštinskog jpvnog pmvobranilaštva u Banja 
luci za 1969.godina i za prvih 5 mjeseci 197o. odine,

2о.
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- Ier.leštaJ о r iđu Op'tinetco rsudf? u Banlaluci z^ 1969.godinu 
i zn prrih 5 *.1^eecl 197o#R;odine в« oBTrtom nn r d 1968,ipf.

- Infor*4ci.1a Opštinekog .Irvnog tužilrštv o r>’du za 1969.g. 
i  za prTih 5 r.1 eeeci 197o.-odire

i konetntu.ie dn ви ovl orgpni izvršill znnšnjne poelove od 
intereea za gradane#r'idne org-nizqci.1etodnoeno od opšteg 
društvpnog intereea i da ви ee ti orgrri brro i efikreno 
prilngodili novonqe4alo.1 eitunei.1l nnkon katnetrofnlr.og zee- 
l.lotreea i e ti» u V'-zi Skup?tinn opštine odn.le priznnn.le 
mđni* l.1udi®a u ti»r orgnnlsn.

letovreneno Skupština oprtine ko.netntule da trebn 
i dnl.le ulecrnti napore na anapre«tivnn.1u rnt'a ovih orgnna i • 
službi f a n>ro5ito u b bIbIu dnl.ler kadrove og .1ašcn.1a i 
dal.leg pove?avnn.1a odgovornonti u m  u па izvržavnnlu ob те- 
za пгевк gmdanira i rndnir orgnnizrci.laea* .1er su i izv.1e- 
Sta.1i i diekusi.la konetntovnli , kno i Sov.let za org* nizacio- 
ne i prnvne po elove i KoKisija za društveni nadzor f da pored 
uepi.leha u radu 1лп i врог^в!! i nedost^tnka, ž pn SkupStl- 
nn opStine oSeku.le da 4e i stnrileSine organa i orgnni dru— 
Stvenog upravl.lan.l- ва ^vi* rndniB l.ludircn i drSnvni* organi- 
ва uložiti Bakelr'alne napore u dal.leir efikaenom i uep.leSno* 
гби.

Skupštira opšti.ie trrži i o^e u.le da 6e ве kolekti- 
vi* orga a иргвvefSekretari.lata unutr SnjJih poslovafOpSti->Fkog 
eudi.le zr> prekrša.1ef0pStirekog rudn*Opštir.fikog .lavnog pravo- 
branllaStvn i Opštirekog tužilfištv ei.ergiSno boriti protlv 
evlh elabopti u radu fukl.1uSu udi i enerriSne ».iere dieciplin- 
skog godn.1en.1a nvih neodrovornih i neeav.leenih po.1edin^ca u 
dršavniir orgnnl*4.



2*Skupštlnn opštine poerbno ci.leneđl v»*6u notrebu ,1nv ;oeti 
radn o^ih orepnn i potrebu veče kontrole grRftene nnd ređo® 

dršnvnib огтчпп znđužu.1e rukovodioce tih or^nna da za.leđ iški 
istupe u ш.1еееси aepterbru 197o.gođine па zboroviien birnfe.
To» prilikoef bie pored oatnlo^: ttrebnlo:

• dati oe.lenu o stan.1u i radu tih or<nna#
- o probleniirn i nnredniir! zadatclma,
- uticati na oatv^ rivaa.1e §ire poveznnoeti ovih огвгапн i 

gradnna i rndnih orpranlzaci.ln 9
- pokrenuti ponovno mirovn'i vi.leda 1
- zalagati ве inaše za ,1os v̂ <5u saradnju 8n drugi* radnia 

ог<а;нп1гас1.1авп i gradanlaa«

Sekret^r Skupštine opytlne de povezeti ove orgr-ne rnđi 
zojedni?kog iatupanla nn zborovimn biraSa.

3. Pod konnc 197o.godine organizirati env.1etovnn.1e o metodi 

rndn Skup.~-ti.ne opštine i n.1enih оггтапа ( Sav.1eta i državnih 
organa ).Nosioc priprenn zn ovaj pos’o bide Savjet za organiza- 
cione i pravne poelove u snradnli s drugia org^niran.

4. Da ве uputi proporuka avi* r- dnie organizacijaaa u cillu 
pođuziipanla odgovarajudih e.1era ea n.lihove etr^ne, na JašanJu 
interne kontrole^zntim.dogrodn.ln^nomn'^ivnih ak^ta u mdni* 
organizncilana, radi bol.1e saradn.1e mdnlh organizacila i držav 
nih org na , a u cllju:

a) efikasnileg gon.1en.1a i ef k<*sni.1e zaštlte društvene 
iirovine 1 zakonitorti u mduf

b) radi unapredenja odnosa i saradnje rndnih оггт-^п^гасиа 
1 drŽavnih organa u posloviraa od znJedni^kog interesa.
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5.Skup§tlna opštlne ernntra đa eađnšn.H u pIo v I i ob^ve-
*e ргрка gparinnlma i r^đnl* orgpnizaciin*a trnSe da eve 1«vne 
eluSbe od opSte* ’interean treba đn rađe eubotow,pa u to* epi- 
8lu one eluSbe kole eu preSle na petodaevnu nedellu treba da 
se vrnte na rad u okviru šeetodn-'vne nedelle.

6,3kupštlnn opštlne de i dnlie poklnnlatl potrebnu 
pašniu ovlm orgnnlffla, a poeebno <Se voditi rašuna o dal.lea 
kadrovskon Inšanlu i uelovlna pođ koilea rade tl organl.

f.D̂  ee eada ne ide na reorganizacliu orgena uprave 
Skurštlne opštlne u snlslu prii^đloga iz Izviešta.ia nego da 
ee poetoieće elušbe popune i ојабаЈи ,1er bl dalia reorgnniza- 
ci.1a u sadašnii* opštln uelovlna rada nogla inatl negatlvne 
posliedice.

8,Da ae poduzrtu đodatne niere na bezb.lednoatl enobrnća- 
ia i u tor cil.iut

- da ве povedn bro.1 niliclonara#
- da ee regulišu eenafori,
- da eudiie budu što ekepeditivni11 u radu v i
- da ee г? etereti ulicn Ivice Davlđ^.

9.Da ee Opštlneki sud što priie popuni do broin sieteea- 
tlzovnnlh mdnlh Bieeta.

10. Da eudiia za prekršaie bude u eaetavu uprave.
11. Da ee oiašaiu koaunalne alužbe u Sekretariiatu zn konu- 

nalne i urbanietoško regulacione poslove.
(T?) Da 8в odluke Skupštine opštlne prethodno doetnvllnlu 

OpštinskOK invnonr pmvobranilaštvu # a poseb O ugovorl for.dova 
i Inaše da ee vlše korlsti icogućnost prnvne poroćl Opštlnekog 
invnov pr vobr^nllnštva.
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PJANIĆ 18AHMJT

Iica dosta priiE.ledbl na веип^оМг^сЦи u gr^du •■Lo ie nee+ruSno 
■Išl.lerde.Ki iicnno analizu tođ 13 mrt ih в1ибајвта u Koznr- 
sko.1 ulici 6 ,Iviee Daviđa 3 JNA 2 i AleVeendrovo.1 ? f u 
Titovo.1 ulici i KaBiira H*džl*a nieu irr-ll sartni eluS<\ie 
Kožda bi trebalo izvršiti 8ihronizaci.1u BeBnforn,«*oždn trebn 
drugadi.le da ве postavi.Ha ee i dol.le ide nn eeemforlz-ci.1u 
u grndu.
HRNJEZ RAfOVAE
Mi emo ineifitirall na envletiBn de ве ri.leši pltn-Jejbtnr 1.1 e- 
šinafoni ne bi trebnli da budu u safitavu orgnna uprave,tairvu 
formulaci.1u ne bl trebalo usvo.Hti.
2.H^o вв tiše orCTnizficile uprsve, u izv.1e4ta.1u je reženo ,dn 
deiro do IX. obnvezno usklRditi organiznci.lu unrnve.Siatee ,1e 
oprnvdan t"ebn dn lzušiipo eve proble»«ef a u izv.1eStn.1u Je 
ietnknuto da Eomro poetnvlti reformu uprave.Cltimni eu i 
znkl.1ušcif 8 tim Sto ве rBdne z~.1eđ icn obnvežu.le da rora 
poetnvitl reformu uprave.
1) orgnniznci.la 2)metode rada i

Predlažem.da se ovn.1 zadntak ko.1i ве izglepa , dn rndna zajed- 
nica pristupi Izu5avan.1u a kad de ве primen.Uvnti to .1e njena 
stvar.Ova etiunci.ln nae ,1e nnvela da ne radiico brzopletno.
Do konca gođlne ditava problenntika treba da ве izudi i da 
Skupština oc.leni što treba.
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ŽIVKD BABIĆ

Ргто obezbjediir.o da вв provođe ^đluke Skupštine op'tine 
?)Da ee popune nepopun.1ene elužbe,
3) Da se гЦебе nerlešeni predmeti
4) Da ee izgradi što 1е oalhitnile i što 1e predvl<feno do kmla 
ove rođine.

5) Da ee udovolli zaht.1evima rodr.ih orgnniz ?cil8.
лог« ee odrediti što 1e prioritetro.Li u te poelove reorgoni- 
zacile поговк> da uvedeeo llude. đa ih upoznoiro, da ih pi'omo 
što oni ш!в1е o toae.Prvo da znvršiiro ovo što atoli pred na»mf 
što 1e od bitne vašnoeti u ovakvol PituaciU, da i đalle laša- 
»o lcndrove #da budeiro atrušni da wo?emo udovolliti znhtleviea 
koli ae pred пав poetavllalu.
ti emo donlell u ovob krotkom roku od Зо odluka .вј пешаво 
vremena da ге anda uvlažHmo u neku reorgnnlzacilu.Zeallotrea 
1e m^fltnuo паша nove zndntke i ob-vnze kole ri вогошо iapuni- 
tl .nmnetnuo паш 1e veše angašovenle komune.Da eno *i gledali 
što 1e po ŽUP-u n što певе ne bi в! ništn urodili.Ne bl treba- 
lo da ee znBetne diskueiln što 1е prnvo.Pred nnzr 1e teškn 
zima u kolo.1 de biti i teških političkih problemn.uknliko ne 
poduziremo ave da što 1e roguđe viSe rleSino problem arleštnla 
grodana.Korano dobro da rodiro da zimu izgur- vo . a kad to 
prođe.onda бево nn viru o tome vodi diskutoviti. a dotle ee 
пебево upuštnti u nikekvu reorgnnizecilu.
Ei amo flnda u eitup.ci.1i dn вогпто vleroroi ledni đrugima, de 
prihvntamo ono što ппв drugl knše, da rodimo nn oc.1eni etruš- 
nih orgnna , a knenile kad ta eituscila prode ondn demo modi
0 reorgr>nizacili govorlti. Ki mororo olašpti komu alnu elušbu
1 t.d. Rekn budu greške anvo u tome što imn previše lludl u 
orgnnima uprove,eamo d" пав ae ne prigovori da nie-o vršili
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оао što .1« na.1ražni.1e,što treb^ do urađiBO.
Ja 115по вав protiv oeaeostal iivnn.la finnnci.i slcih orgnna.Kad 
кгепеко na provoden.le tog« zakona.trebnde dovolino prgURenntn 
epreiriti oko to^a.ZaOMd Isiret Eškiđ imn da ae brine oko tog* 
da i*n evakodnevno atan.1e koliko Je para etiglo i koliko етво 
para potrošill.Kad vrijene dođe onda ćeno o tone raegov^rati.

Stavlja* na glaaen.1e predlošene znkljuŠke.Konetatu.1e» da Je 
•^kupština jednoglaano uevnjila navedene znkljuške.

Ad/ 3

IZVJEŠTAJ 0 RADU SLUŽBE DRUŠT7EN0G KNJIGOVODSTVA-PILIJALE 
BANJA LUKA SA EKSFOZITURASSA ZA 1969.GODINU.

Uvodno izlnfmn.le dao Je direktor Slušbe ^ги^^^поа: kn.1igovod- 
8tva Mladen Jan.1i6 .( prilaže se zaplsniku )•

ŽIVKO BABIĆ

Stavlja* na glnsanje Izvješt^J o rndu elušbe dru'tv^nog kn.li— 
govodstvn -filijnle В^пја luka .Koneta‘u.leir da ee jednoglaeno 
ttsvaja.

Ad/4

PRIJEDLOG ODLUKE 0 ODPETffVAUU TAJNIH PODATAKA NARODRr ODBRANE 
IZ DJELOKRUGA SKUPŠTINE OPŠTINE I KJENIE ORGANA I 0 VJFRAV.A 
I POSTUPKU ZAŠTITE TAKVIH F)DATAKA.
SVETKD 7REBAC
Na ajednici Sav.let?' ođ 19.o m.1. razm- tr' n n^crt Odlu>e i ona 
.1e upušena Skupštini opštine na uavnjanje.SavJet је unio 
odredene promjene.dopune.
U 21. 3 treb^lo bi posljednju re2enicu produšiti đa glaei: 

...."kno i poduzir’a ave вјеге ẑ  znš + itu t'J ih podn+nka."



?) U Slnnu 9( predpoel.1edn.1a 11 1.1a) gd.le eto.1l " ®obllizncl1e 
zborlSta jeđlnicH oružnnlh enaga " treb đ" rto.1l " »obill- 
гасЦвка zboriSta .ledinien oru2*nih enaga "

3) Na etmnl 5 poglarl'е III,un.1eeto ri.1e5l Лнтп1И trehn da 
eto.1l t .1nlh... podntaka.

4) U 5lonu ?3.etnv 3. da ee z?i»i.1enl noviw st̂  voir »co.1i bi glaeioi 
" Dovuraenta koja noee oznaku "SluSbena tndnn " 1 "PovJerl.H-
vo" го -u še slati poštom -preporušeno ееи lzv.1eSta.1a ,infor- 
Bacl.1atanaliz4 i podatnka ko.1i ee odnoee na mtne pl^ nove 1 
planeko - forraacileka r.1ešen.1atko1a ee prenose kuriroK.

/ЛУКО BABIĆ
St-'vl.laB na glaeanle Priledlog Ođluke en iznesenirr Izr.lenama. 
Konetatulem da ee Pri.ledlo'’ Odluke ea izrlenaea 1edno<?lneno 
U8vn.1a.

A d / 5

PHIJEDLOG ODLU'CE 0 IZGRAD JI OBJEKATA

Prlledlog Odluke 5lta Nilaz HasaebaSič -naSelnlk Sekretarijata 
za imovineko 1 geođeteko -kataptarske poslove.
llVKO BABIĆ
Stnvllar. r» glaeanle Prlledlop; Odluke o lzgrndn.11 obleknta. 
Xonetntu.1er da ee lednogla eno иег^ја.

Ad/6
7RIJEDL0G ODLUKE 0 OTVARANJU POPTUPKA ZA IZUJE’JJ I DOPUNU 
URBANISTIČKOG PROGRAKA GRADA BANJA LUKE I 0 NAČINU I USLOVBTA 
IZDAVATJJA LOKACIJA DO USVAJANJA NOVELIRANOG PROGRAltA.
RATKO VOJNOVIG
Savlet za urbnnizac mzrr»*rno 1e građnlu garnšn ’ etno 1e na 
etanovi'te da ee nikakvn eitna izrrndnla nn podruSju centrn 
gmdn ne vr8i ,dok ee ne doneee cjelokupno urbnniatiško rješenje

? 7 .
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greda.Tu spnda I lzgrodnja garaža 1 nn prlvatnor? 1 druStveno« 
eektoru.
VALENTIĆ ZDRAVRO -poffiođnlk načelnlka Sekretnri.1atn ?,ч koaun^lne 
i urbnnietičko-regulneione poelove 6itn prileđlo? Odluke

LAZAR EALESEVIĆ
Ako au dozvole za gradniu gar^Sa več izdnte tSto če onda da 
buđe ?

FAIL IVTC A

Pri.1# dva nileaeca ie čoviek dobio dozvolu 1 noče iroči za 6 aie-

eeci dn rndi, znr ae to ne ио?е poistovietiti p ođlukot? i kod 
ашо evi rekli dn 1e гнп.Ша ođluka v n ennre.Dnli emo eroptično8ti 
zbrki 1 prnvino nezrode.
ŽlVtO BARIĆ
lfi вио zaStitili centar grnda гапЦош odlukora.
Da li ste vi urbanleti u tom poiasu odobrili пекоше lokaciiu
za garežu ?

Ing.PAŽTAR PAVIiE

Poaliie zeeliotreea ви?о u principu etranke vračali *1er вшо 
rekli da se ne иобешо bnviti tic probleiroe.Koždn ee deeilo da 
81Г.О izdnli za dve đo 3 gar^Se.
FAIL IVICA

Koliko ie izdnto rieSeni« za rrndniu gnraSa na Čairnira ?
Ing.FAŽTAR PAVLE
Niiedno

PAIL IVICA

Doeada iina naiennie lo garaža.
ŽIVKO BABIĆ

Da ne bude znblude.Po Odluci SkupSti-e opStine niie s»ielo biti 
nikakvih garaža.
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1. D« eetcretnr skupn en drugovien iz UrbanietiČkog iepitn d« li 
.1e bilo izdatih dozvole za garaže i koliVo ?

2. Da odborni5ka koniei.ln ispita zaj^dno e eekretaroB! S*0.
ZEC RAPE
Ja аав podnio zaht.lev .1oš ?C.IV. zn garožu.vidio ваи đa druerovi 
u dvorištu pmve gamže .Oni su dobili rlešen^e 26.V. To ni.1e 
.ledinetven alušaj tto ae dešava u ??itavoB gradu.PredlažeB 
da ве oenu.ie komieija.

LAZAR VALKSEVIĆ

Kad Је diakusi.la onda ee lako diakutu.1e.Kod naa ,1e ved 5 gođlna 
doneaena odlukn da ae ne smi.ie grnditi na tom podruš.1u zbog 

aero zagndenja, a opet ве gređi.LuSić Dobrivo.le gm*đi kudu na 
tom pođrušju.lfolio bih da ee ve<5 lednom kaše ko.1e ulice ae ne 
eogu gmditi.
ŽIVKO B/ DIĆ
Јп BialiB da ae во$ево eporazuB.1eti.prvo da prov.1 erimo ,pa <5emo 
ondo razgovnrnti.
RATKO У0ЈШУ1С
Ja bih zamol'o da ве ova odluka poemntra ка1о drur*5ije •
Trebn to poematrati в druge etrane, da li <5e buđuden liku 
grada oretati eadnšn.1a izgrađn.1a garaža i otežavati urbaniati- 
Ška rlešenje gr *da.
S?ILORAr POPOVIĆ
Ako ae poklapa ^rvobitna odlukn ko.'"u вгто don.lell ea ovo®,onda 
.1e protuz-ikonito evnko podiznn.le g*raŽa ,a ništavna .1e evnka 
davnna dozvola za izgmdn.1u.Do danp.šrtfeg dana ko.1l eu beepravno 
izgmđl ali ili fu im izdate dozvole 4a ee poruši.
ZDRAVKO VALP.’TIĆ
Prvom odlukon ko.lom ве zabran.1u.1e evska iz.?rsdn1a na podru5.1u 
gmrin Bnn.1nluke,tu ,1e bilo koapletno B'e.Kaeai.le emo don.leli 
Odluku o otvaren.lu noveli'nnog plana,pa .1e kneni*e гебепо da
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ee rroru dnvT̂ ti dozvole zn ob.lekte ko.1l пебе pemetiti urbnnieti- 
бке okvire.Ked ee đononila odluk" o en4~ci.1i.ondn eirn onu 
đopunili.Pn e»o uep.lell da lokncilu garnSr- ne donoei Skupština 
.1er su to pomoćni objekti bez ikakvog znninga.
ČUHČIJA RAKKP
Da ne bi bilo zbrke i zabune .SkupStir.a бе idući nut raepmviti 
o divl.lo i izgrndn.1i.Do novelaci.le urbaniatićkog progmirn иога 
ee obustavit evnko izgrađnjja ko.ln obuhvata ovo podruć.le.
Sve et'lne lokrci.le d*3.1e Skupština opžtine a privreme-.e a.1e 
Sav.let 7 ,a  urbnnizam.Pr dlog ove odluke ni.1e nikakav ve tll.to 
je da ova Skupština pomogre da bi ве moglo prnvilno prići urba- 
nizaci.1l grada.M emitramo da .1e ovo vri.leire teko da ae urbnni- 
zaa treba da bovi poelovima lokaci.1a em.leStnJa .Skolstva i 
privrede, a knd bude vri.lere do *'e-bnvi gara'arr-a.U nneelju 
Buđšak i Borik tamo <5e ee ići na iz,rradn.1u.

Pnil Ivlcn
Pređlažem komiai.lu ko.1o će ippitati at«n.te na terenu po pitanlu
davanjn đovzvola za garaSe ,као i divl.le lzgrRdn.le.
l.Ivanić Jovo
P.Hrle Nazif
3.ViSekruna Vaso
Dn oni z^Jedno ea Urbanietićkor elužborr ispi + n.1u atan.le na tere,:a, 

ŽIVKO BAPIČ

Kielim đa .1e neeporazum u rezonov- n.lu.Garnže tmo uvi.lek ви*в trali 
kao privremene,kad emo ovo rnzmotr'-li . pn srro rekli ,rro8e da 
tra^ne lokacije da.1e ‘'kupStina a p’-ivremene Sav.let.Gamže 8U 
etnvl.le'e pređ Sav.1et.Ja bih prT'dlo^io, đn naša koniBi.la za 
druStveni nndzor pregleda naSe ođluVe zn.leđno en eekret^ •гош 
Skut>?tl e i da vidi kako se te odluke realizira.lu .(Hurle ) 
bilo bi dobro da ве prihvati komisi.le za druStveni nadzor i
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dn podnene lzv.1ešt'\1 *n 15 denn.Onđn bl vld.lell koliVo .1e bilo 
slu^n.leva izdavan.la dozvoln.Zf, trnjne ob.lekte to 1e aornlo 
blti izglreeno u SkupŠtini oprtlne n privreae ie o .1ekte eu 
redili Snv.1eti.Da ae uporedl rnd Jeđnog i dru^g.

У13ЕКШ1ТА VASO
Inm 8adn i kRfene ko.1e ae prave nn torr pođruš.lu.Zn^di znbmnit 
«5еио garaže n kefnne da ee dižu.Ja bi z*mol*.o đn i 51nnak u 
Stn*pi od ?o.VI. komiei.ln orou?i i dr ae vidi dn 11 i*a iatine 
u tome, «ko пеип dn ee poduzBu odgovarajude njere -rotiv šire- 
n.1a takvih vi.lenti.

ŽIVIO BABIĆ
Ne bi dnveo toliko publielteta đa ae odvi.la divl.ia izgrrdn.1?i, 
jer ako se u novinana to dita. to <5e eaeio t.lemti gradane đa 
to rade.Dobro bi bilo da uzrreno izv.1eStn.1 i grndevinake inepek-' 
ci.1ee da koiriei.la zn družtveni nrdzor dn poduzme eve и.1еге, a 
®i bi treb' li đn đamo u Stampi naše ®.1ere.
VlLgKKUrTA V[■■30

Ako ae u Stampi neiatinito piše , neka ee novinar pozove na 
odgovornoet.Ovo ima politiški potez i svak da odgovaraza to .

ŽIVKO BADIĆ
Predlašem da ee ova Odluko U8vo.1i, da ^miai.la za đruštveni nad- 
zor prov.leri da li pu na ovom podruSju davane dozvole za gnra- 
Se.Da uzre noraativne akte ko.llma .1e regulieana izgradnja и 
3„n.1a Luri. i de ae znuz^e st^v knkvo ,1e etanje u gradu.Kaća 
ee to prov.leri đa viđiino što .1e.

Konet^tu^er đn ee Ođluko .leđnoglaeno uevaja.
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Ad/7
PRIJEDLOZI ZAKLJUČAKA 0 ODOBRENJU STALNIH LOKACIJA ZA 
IZGRADNJUt
a)Trornica "Trudbenik" i ”Bosna " Banjia LU)ca 
Ing.RATKO VOJNOVIĆ

I Trudbenik i Boena su naveli #pravdane mzloge, da bi im 
na.1bol.1e odgovaralo podru6.1e izmedju starog lfuslimanekog 
grobl.la.Trudbenik .1e tražio 1 ha a Bosna 2,5.
Tamo ima 4,5 ha i mogadnost za prožiren.ie u perspekt^vi posto-

predložena w
,1i.0va lokaci.la .1e dat±* na predlog UrbaniptiSkop- sav.leta f 
struSne кви±»±±* sluŽbe Opštine i zainteresiranih.
FAIL IVICA
Afco se oc.leni da .ie tu najbol.le i da nr-.1više odgovara,zatšo 
držimo rezervisano podru5.1e za industrilu ?
Ing.RATKD VOJNOVIĆ
Ovdle se radi o dvije fabrike ko.ie ne zagađuiu prostor.Ui ima- 
*o poteškoće udallavanlem lokaci.1e,radi redne snage.jer n.1iho- 
va rnđna snaga ie uglamom iz tog podrućia.
FAIL IVICA
Ako đemo gledati na to ,onda bi sito tako bllo da se za soci- 
ja] ni rad napravi baraka na Veselom briiegu.Po mom shvatan.iu 
mi bi trebali se pridržavati onoga što smo bili rani.le zacrta- 
li urbanistićkim programom,zna se industri.1 ska zone.Snatrem 
da bi Bosni bilo miesto da ide tamo gd.1e ,1e industrilska zona. 
VIŠEKRUNA VASO
Sasvim ie pogrešno гебепо da u tora prrduzeću radi 9o % rađnika 
sa tog pođrušia, onda bi po to.1 logici trebalo u Boriku otvori- 
ti tvornicu , ,1er <5e biti 12 ooo rednika.Ja mislim da tal 
argument ni.1e na miestu.
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ŽIVKP BABIC
Prvi .1e razlog da su tražili da idu na lokaci.lu ko.1a je bli- 
ža a ne izri5it6 na toa podru5.1u.RaziBatrpna su i druga podru- 
5.1a, pa su drugovi oc.lenili da ni.1e naša induetri.leka zona ni 
bezgraniSna već da to treba 5uvati za industrilu ko.1n zaga- 
đu.1e grad plus držati rezervat za Jelšingrad.
2.Da us to fabrike ko.ie se ne grade , već da su to stare 
fabrike,to nile nova industri.1a,oni b o p u da ostanu gdje ho*e. 
Urbanisti su ocjenili da niihova prisutnost ne bi PHietala. 
Postavl.la se problee uožemo li mi sve fabrike locirati na 
jednom m.lestu ako mogu da rade i na dructm đi.1elu grada.Razma- 
trano 1e nekoliko tih argumenata .Ovđje su Setiri zna5a.1ne 
strane.
1) Da fabrika ne traži baš tu lokaciiu, ve<5 da 1e UrbanistiSki 
našao tu lokaci.lu ko.1e пебе smetati nikome.
Možda će da dođe ioš neka fcndustriia ко.1--.1 treba ta.1 prostor. 
Treba ocieniti da li ie lokaciia uredu i da knžemo, voditi 
raćuna da to nisu nov4 fabrike ,već fabrike ko.1e treba iz 
najužeg diiela grada dislocirati.Bol.1e ie da Trudbenik ne 
bude blizu Palasa.
EDHEM DŽABIĆ -direk'or tvornice "Bosna"

Pabrika "Bosna" .1e od znaća.la za našu komunu.U toi fabrici 
rađi 76o radnika + 6o ućenika ,ko.1i su budući radnici .Bruto 
produkt 4 miliiarede i 15o miliona s 6o prodavnica ,gd.1e ie 
zaposleno l?o mđnika i promet 3 mili.1arde.Mora se uzeti da 
1e tai obiekt za koii ie ova.1 đom zainteresovan.Situacl.1a u 
koio.1 smo se našli poeli.ie zemliotresa ,vrlo ie teška ,oko 
7o% obiekata 1e rastrešeno i pođložno rušeniu.U takvo.1 situa- 
ci.1i mi smo razmatrali i postoieću lokoci.1u,koia ima izvesnih 
prednosti a ima i negativnih str«»na .Pri.ie svega mi bi u sanaci- 
.1u i modernizaciiu ušli s programom da proizvodimo 1,5 pari
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bruto produkt 9 mili.lardi dinara,to .ie na bnzi relativnih 
mogudnosti planirano do 1974 godine i ovakva bi proizvođnia 
odpocela i bila rentabilna ulnganie* ko.1e bi trebalo da ee 
izvrši u aanaciii i Bodernizpciii.Na postoiežoi lokaciii ie 
■ali prostor.Te stvari ^емо prezentirati poiedinin službama. 
Složili s*o ee da na bazi perspektivnosti da izvršimo disloka- 
ciiu.Već 6 eieseci usklađuieBO svoie Bišlienie i stavove i te 
neia8noće se povlađe i rcislim da se već iedno« treba ova etvar 
da riieši, jer mi radieo i živirco pod teškim uslovima ,to 
izgleda kao rudnik, tamo se redovno ostvaruie do' odak.S vlasti- 
tim snagama i sredstvima stoiirco da riešimo problem da ne 
opterečuiemo grhd.Glavni elemenat s ko.iim se rukovodimo ieste 
da пог”"пк porspektiva ie veča od postoieše za 5ooo pnri.
Kod ociene ove poziciie mi smo i«Rli u vidu dva odlušuiuča 
■omenta.Priie svega mi tražimo da ta lokaciia bude što manie 
opterešena komunaliiaea .lfi emo nisko akumulstivna grana i 
sukobliavamo se s konkurenciiom na tržištu, i svako optereše- 
nie predstavliat će opterećenie za te radne l.iude.
2)МЈе sto stanovania onih radnika ko.1i su zaposleni u toi 
fabrici.
Što se tiće predhodnih primiedbi u vezi ovoga ,smatram da su 
to dsplasirana mišlienia,.1er se uz svaku fabriku nalaze stano- 
ri, što ie sasvim i normalno da svak teži da mu ie bliže radno 
■iesto, i da uz kolektiv koii raste da se razviia i staebena 
izgradnia.Ki ne smiiemo zaboraviti da ,1e u ovom momentu zapo- 
sleno 89 % liuđi sa ovop- podružia 4o? ćovieka, ako treba deta- 
liima da dokažemo, mi te podatke imamo.
ŽIVKO BABIĆ
I. i>a su đrugovi iz Zavoda o c ie n i l i  da ovp lokaciia ne smeta 

grndu.
II. iivak živ zna da ie lakše ići na posao knđ ie bliže. i
III. Da ni.1e ta zona industriiska ni beskonaćna.
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Л УАИ О УТС JOVO

Trebalo bi glasnti za to t ali da ne ide a visinu đa ne 
kvari ambi.lent StarSevice.

ŽIVKO BABIC

Da бе te urbanističke uslove za.1edni?ki utvrditi Savjet 
za Urbanizan e drugoviea iz fabrike.

Stavljae na glasanje lokaciju "Bosne " i "Trudbenika" i 
konetatulem da ee jednociasno usva.la.

b) Tvornica "J«drankaM

Da se poetavi na mjesto na којеш i 1este,ukoliko dođe do 
razvoja onda ina nogućnosti da se proširi.

Prileđlog ZakljuSka jednoglnsno se uevaja.
У.ТУКО BABIC
Uoran konstatovati da su rrdili u teškin uelovima ne tražeđi 
sredstva, da su intezivno sarađivali da i sada rade pod 
teškin uslovina.Mislim da је prirodno što nismo mogli bdže 
dati odgovor.zbo preoptereženosti.

c) Objekat Telekonunikncile preduzeđa PTT saobračaln B.Luka. 
Ing.Paštar Pavle da.1e obrazloženle i lednoglasno se usvaja. 
(prilaže se zakl.1u6ak zapisniku )
d) Objekat Crvenog krsta.

A»
( I^g.Paštar Pavle da.1e obrazloženje lok-cile )

Stavlja se na glasan.ie lokaci.ia Doma 6rvenog krsta i jeđnogla- 
sno se uevaja.
e) Servis za teška vozila.

(Ing.Paštar Pavle daje obrazloženje )
Stavlja se na glasanje i jednog^sno se usvaja.
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f)Centralnog laboratorija Pabrlke celuloze i viskoze

Ban.1a Luka.
Ing.Ratko Vo.1nović
To ,1e izgrađeno u okviru fabrtke i oni ne mogu te kredit- 

ne odnose reguliJBati dok ne dobi.lu ж±х±хж odluku o stalno.l 
loknci.li.

stavl.1a se na glasan.ie i .lednoglas* o se uFV*.1a.

Ad/8

PRIJEDLOG ODLUKE 0 ODREDIVANJU NOSILACA SREDSTAVA ZA 0DREUHT4- 
KZE .RADOVE PO PRIVRPKENOM PROGRAMU RADOVA NA OBNOVI BANJA 
LUKE ZA 197O.G0DINU.
Načelnik Sekretari.lata Skupštine Bogoliub Olu.iić proćitao Је 
prlledlog Odluke i obrazložio potrebu hitnosti za donošen.le 
оте ođluke.

Pri.ledlog Odluke jednoglasno se uevaja.
Ad/9

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA 0 POTVRUIVANJU STATUTA PONDA ZA FIZIČKU 
KULTURU.
CRNALIĆ Dr.HALID
Zadn.li put se pretresalo o tome.bilo .1e prim-.ledbe ko.1e ,1e 
dao fudbalski klub "Borac”Na ze.leđničko* eaetanku Fonda za 
fizićku kulturu raspravllalo se o tome i nismo se mogli složi- 
ti.Formirali eino komiei.lu ko.1a treb^ d̂  vidi što će ući u 
štetu.Ovo što se daftaa dobili u materi.lalu to .1e naš pri.led- 
log.kkB Sve iz amandmnna smo prihvatili dali smo 2o % za 
kvalitetni sport ,Borac dobi.la lo miliona.^ismo prihvatili 
da se odredi dnevnica ođ 7ooo din.jer bi se opet po.lavilo da 
bi bila ersdetva organizaci.1e oštedena za 6 miliona. U ovo.1 
mspod.leli iz di.lela srsdstava za kv^litetan sport Borac bi 
dobio ?8 miliona 'i DIK 8 rriliona (čita ) , s tim što imamo
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rezerve ko.1e шогпио žavati.Od sportske prognoze 2o ailiona, 
a zn održavan.ie objekta 27 alllona.
ROBOVIĆ DRAGO
Ja bih želio da vam predožim sitaaci.lu u ko.1o.1 se nalazi 
Borac i nogu da kažeaa da ovako sa ovolikim sredstvima Borac 
ne može dalje egzistirati.Rukometni klub Вогас takoder ,1e 
u teško.1 situaci.1l,пашч su drugovi pla?;ali troškove puta da 
bi se moglo obaviti takmižen.le.
Snatrm da bez 5 miliona ,1oš povrh te date sume ,Borac ne 
nože egzietirati.
FAIL IVICA
Rešeno .1e da se izdvoji za kvalitetan sport sredstva.0vd.1e se 
kažu ukupna sredstva a ako ispadamo iz lige sman.liva mu se 
dotaci.1a.Mi smo na poel.1edn.1o.1 sjednici rekli da se odrŽi 
jedan sastanak na kome <$e biti prisutni svi klubovi i odborni- 
ci.^ostojala ie veša grupa odbornik^ i dati su zakljužci.
Тдто su bili predloženi Jedni zakliu5ci a eada drugi.
CRNALIĆ Dr.HALID
М1 ovđ.le treba da usvo.limo ^tatut Fonda za' f izi5ku kulturu a 
ne da diekustu.lemo kome <5emo dati pare.Mi usva.lamo statut ko.1i 
бе važiti za sve sportiete Ban.laluke.
KDJIĆ Dr.VLADO
Pošto smo birali ove ljude u komisi.lu »snatram da usvo.limo 
što ,1e predloženo, a ako se Borac pl^sira u prvu ligu da za 
to dobi.le dodatna sredstva,
ILIJAZ DOLIĆ
Predlažem da se Borcu dade ,1oš 5 miliona f.1er .1e slaba stireula- 
ci.la u tom klubu.
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LAZAR MALEŠEVIĆ
В Ц о  je pri.ledloga* kao i eada.San Pond zn fizičko kultura 
trebao bi da tretira nogouetni klub Borac kao izuzetan klub* 
Predlažem da uđe u masovni sport finansiran.le pionir° , a da 
se fudbalskom klubu *'Boracn dnde dotaci.la ako uđe u prvu ligu 
i da mu onda Skupština obezbjedi sređstva 
ZEC RADE
Pošto .1e ved jedanput diskutovano,smatram đa ni.1e ovd.le pita- 
n.1e raspod.lele, ved da Ifreba usvoliti Statut fonda za fizičku 
kulturu.TajnBoracn zameće kavgu,stalno nešto traži,a kad se 
raspravl.lalo o tome nisu dolazili na s.lednice.
ŽIVKO BABIĆ
Ki ovd.le ne možemo da preinašu.lemo.Možemo eamo prihvatiti ili 
neprihražiti.Ako nema.lu statut nemoru se finansirati, i stvo- 
rili bi krizu.Prema tome da tu 5in.1enicu uporedimo s žel.lom 
ko.1e su izražene.Ja кчо žov.1ek i odgovorni dru a5i.1e bih tre- 
tirao nogomet od rukometa.U rukometu su lmali večn sredstva, 
dok kod nogometnog kluba Borac .1e situacl.la poznata da Je S. 
opštine 1967.gođina platila neke dugove. Da pomenem šin.lenicu 
da .1e Borac u 1968.g. imao 28. miliona u 1969.god. isto 28 mi- 
liona emislim da ne bi bilo uređu da tri godine uvi.lek ista 
eredstva da ima.
Predlažem da neđemo neki kompromis.Da se prihvati što fond
predlaže, da se pokuša stimulisati Borca da ta.1 Borac zna da
se Skupština opštine zalnže, da ne bi sutra sami sebi pri^ovo-
rili,da smo dali .1oš 2 - 3  miliona Borac bi ušao u I.ligu.
Želira da napomenem kad ,1e bilo interv.1uisan.1e preko televizile
u Mjesnoj •s.1ednicinMe.1dr>nn ,bilo 1е postavlleno pitanje ođ
strane gledalaca iz Oeileka, Što se predviđa u vezi unaprede- 
nogometnog

n.ia kluba”Borcan? Osim toga vidimo i eami kolika ,1e zaintere- 

siranost za tal klub ,kad 1e Зооо gledalaca iz B.Luke išlo na
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utakmicu u Osi.lek.
Da и! uCinimo da u nnrednon periodu pokušamo povečati sred- 
etvafreožda iz budžetskih rezervi 2 - 3  reiliona kao sisiboli- 
бап gest i da zaželireo tire klubu uspi.ieh.
DŽAVID GUNIĆ

Orih 7 reiliona što piše za slet gradova ,reislim da bi nogli 
to dati f.1er su se iz.lasnili gradovi da će ušesnicirea 
sleta iz Ban.1a luke biti besplatno,tako da tih 7 reiliona 
reoŽeno dati Borcu.
HALID Dr.CRNALIĆ
Tih 7 niliona ni.1e dovo.leno.
VIŠEKRUNA VASO

anatrnn da treba usvo.Hti predlog druga Živka da se datu 
sredstva iz budšetskih rezervi.

; i
Živko Babić zakl.1uću.1em diskusi.lu po ovoj taćki i donosimo 
sli.ledeće
Z a k l j u ć k e :
l.Skupština potvrđu.le Statut Fonda za fizićku kulturu uz
naporeenu da se do .leseni Statut ponovno analizira.
2,Skupština opštine ci.leni napore i rezultate ko.1e Fudbalski
klub "Borac" postiže u zadn.le vri.leme i s tim u vezi kao
stinulane dod.1elu.1e 3 niliona starih dinara iz sredstava

opštine
budžetekih rezervi iknpšttr* Ban.la luka.

3.Skupština opštine se obsvezu.le da će ukoliko se FKnBorac” 
kvalifiku.le u I.Saveznu ligu, za.ledno ea Fondom za fizićku 
kulturu ponovno razreotriti njegovu nateri.lalnu situaci.lu.

Živko Babić
Napomin.lem f da ,1e ova Skupština .lednoglesno usvo.Hla ove 
zakl.lućke i da bi trebali inati u vidu Upravni odbor Fonda 
za fizićku kulturu i Savjet za fizićku kulturu.
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AdAo
IZVJEŠTAJ 0 DBORNIČKE KOl'ISIJE 0 PROBLEiffU FINANSIRANJA KULTURNE 
DJELATNOSTI U 1970,G0DINI.

ĐORDEVIĆ SVETO podnosi izv.1e§ta.1 komiei.le.
ČIRO RAKIĆ
Ci.leni* napore ko.1i en u§in.1eni za ovu kulturu.lffi smo павчо.1а- 
li da održimo na određenom nivuo večinu inetituci.la. ( 5-6 ) 
instituci.la gd.1e iroamo masu l.ludi ko'i su profesionalci vezani 
za te kuće a sredstva ra nivou prošle gođine.Želio sa* da 
za*olim za ,1ednu atvar a to .1e da
jednu s.lednicu posve^iroo problemu kulture , da dođeroo do .1edne 
koncepci.1e,.1er пеиа ,1oš režima sa stanovišta reforroe kadrov- 
ske politike.
Iffi bi pripreaili osnovnA elemente i informaci.lu.
2laborat integraci.le u kulturi.Ima nnogo stvari o ko.lima treba 
prodiskutovati, a na brzinu ne možemo, zato i *olim ova.1 skup 
da se određi .1edna eiednica na ko.1o.1 бе se posvetiti pažn.1e 
to* pitan.1u.
PREDRAG DINULOVTĆ
U iroe Savieta pozorišta tu raspod.lelu sredstava ne nožeroo pri- 
hvatiti,Ci.1enim napore ko.1e .1e ušinila °pština i Fond za kul- 
turu,ali mi ne možemo to prihvatiti.Mi smo planirali budžet 
215 miliona ,odustali smo za Зо miliona,s*an.1ili naše izdatke 
ali da bi održali naše lićne dohotke na nivou oetalih u građu 
da bi radili ono što se roože rnditi, odigrali smo 8 pre*.1era, 
■islim đa smo ućinili sve što sroo mogli da ušinimo u gradu 
ko.li ,1e bio pod ruševinarca.Ispod 177 *iliona ne *ožemo da 
prihvatimo obaveze.lffolim da uzroete u obzir ovo što sa* kazao, 
певапо razloga da buderoo kažn.le i, zato što živimo u Ban.1a 
luci .Pozorište u Tuzli i Zenici ima više za Зо miliona od
nas.
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ĆIRO RAKIĆ

Ja brania politiku U.O. fonđa i ulagali emo aakeimum napora, 
ali pozori^te ni.ie zadovol.lno ,ali в pozici.la Fonda to iz<?leđa 
drugp5i.1e,Pove6an.ie sredetava u kulturi 25% iz toga fond 
pozorišta Зо% prema tome maksimum napora .Biblioteci smo dali 
33 %.
RADA BOROVTCA Bjblioteka "Petar Коб1б "
Mi već godinama dobijamo mnlo sredstava da nismo bili u stan.ltt 
da pokri.lemo ni lićne dohotke , a kn.Hge smo uzimali na uštrb 
lićnih dohodnka.Mi smo dobili povećanie#ali ako se uzme porast 
ci.lena knjigama#onda ćemo vid.1eti da nismo ništa dobili f.1er su 
knlige porasle za publiciteti za loo %.Ustvari mi ne dobi.1a-
mo ništa.Imamo sada i izvaredne izdntke (nnfta za zagri.lavan.1e 
proetori.le u kolima bornve d.1ece #5i.1e su kuće porušene i tu 
ćita.lu #.1er kod kuće nema.lu uslove zn ćitan.le )
MILORAD POPOVIĆ
Prošle gođine biblioteka 3 m.leseca uop^te ni.1e radila.Sve tro- 
škove је imala u sanaci.li i uneseno .1e u obmćun št^te. Nema 
bibjioteka sm.leštal i da ne može nabaviti više knliga nego 
prošle godine #tako se govorilo#.1oš jedna konstatacl.la da će 
plaćati peć a ne pli.nsko gre.1an.1e.Sve to govori da ,1e tih 33 % 
sasvim u redu »odnosno bol.le nego što drugarica kaže da nisu 
ništa.
JAVOR TOMISLAV
Ja bih predložio # d a Fond za kulturu # obzirom na situaci.lu 
kakva .1e u pozorištu da se iz financi.1s'<og pl«na izbaci šatra 
cirkuea "Adria" #što izr.osi 2#5 miliona i 4,5 miliona namiri 
177 miliona da ri.lešimo ova.1 problem.
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RAKIG ČlflO
Ne mogu da se složim e izuziman.lem iz rezervi.

ŽIVKO BABIĆ
Moramo priznati da .1e kolektiv pozMišta bio na.1vitalni.1i 
poslile zeml.1otresa*Ta1 kolektiv ,1e mogao u uslovima zeml'O- 
tresa da ne rcdi a on .ie izgubio vlastite prihode ,on ,1e 
išao po svim republikama da.ludi pro =Trame.Kakav .1e uspi.leh 
postigao dovol.lno 1e kazati da je šit^v eat 7.III. bio posve- 
беп n.lima na televizi.ii.To је bilo u 7 sati naveće.Bilo bi 
važno ako bi usp.ieli da udovol.limo zahtlevima drugova iz 
pozorišta.
Da ee složimo da је Skupština opštine u c.lelini pri: vatila 
n.1ihov zahtlev da to bude kao Jedna aadisfakci.la.Uožda .1e 
.mogao Pond dovesti i vrhunske um.letnike da smo bili aktivni.ii. 
Ja ne bi uspoređivso grad i selo fniko ni.ie dobio ri.leč 45 minu 
tafnlko ni.1e znao re5i .lezikom kao oni što su rekli.Ne 
upuštam se da li .1e to 4, 5 ili 6 miliona fali ,1a bih išao 
od to^a koliko ta.1 .kolektiv traži.
MILORAD POPOVTĆ
Ne bi trebalo da se ponašamo da .1edan fond usva.lamo a dru?i 
tražimo r.1ešen.1e.Tražili smo u fondu za komunalnu djelatnost 
da posudimo od obnove Ban.1alukefza fizixku kulturu iz sred- 
etavs rezervnog fonda.Predlažem da mi ili damo saglasnost lli. 
nedamo.Ukoliko smatramo da pozorište neće modi izvršiti svo.le 
obaveze da ga stavimo na dnevni red.
Da se otvori poseban pretree naći izvore.



43

SVETO RĐEVTĆ

Iaabrali ete komiei.iu ,e.ieđila .1« nekoliko esti.razmo trala 
sredstva iz fonda s predstav icirra fonđa za kulturu da.lemo na§e 
predloge s nam.ierom usaglaeimo fond za kulturu.Zaista *i .ie 
žao truda ko.ii smo ulagali.
ŽIVKO BABIC

Da se iz budžetskih rezervi obezb.iedi 25 miliona dinara Pondu 
za fiziSku kulturu
2. predlog druga Javora , da se pokuša vid.ieti da li se može 
drugači.ie platiti Sator cirkusa "Idria" i da se ta sredstva 
prebace pozorištu.
3)Predlog druga čire Rakida
Da ae zamole đrugovi iz Fondn za kulturu i ^av.iet za kulturu da 

idemo negd.ie ргек konac godine pri.ie đonošen.1: budžeta , da se 
pripremi mnteri.ial o problnmatici finaneimn.ia u oblasti kulture, 
i ne samo hroz finansi.lska sredetva.

ŽIVKO BABIĆ
Da ,1ePond bio aktivni.ii Мзгихжх situaci.la bi bila drugači.la.
Odkako .1e donesen budžet a vi niste ništa poduzel i .Tek posli.le 
.1e nastala gužva .

Sjednica završena u 15 šasova i 15 minuta.

ZAPISNIČAR, PREDSJEDAVAJUĆI,

ćukoviđ Anita Živko Babid


